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Vragen van het lid Anker
(ChristenUnie) aan de minister van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de massale
uittocht van brandweervrijwilligers
door verregaande regelzucht.
(Ingezonden 16 september 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht dat steeds meer
brandweervrijwilligers uitstromen
en dat de Vakvereniging
Brandweervrijwilligers zelfs spreekt
van een sneltreinvaart?1

2
Kunt u inzicht geven in de
ontwikkeling van het aantal
brandweervrijwilligers sinds 2007
en specifiek ingaan op de
ontwikkelingen in het laatste half
jaar?

3
Welke trend leidt u hier uit af?

4
Wat zijn volgens u de oorzaken van
de huidige daling?

5
Wat is er volgens u veranderd sinds
het debat van 27 september 20072,
waarin uit de cijfers nog niet bleek
dat het aantal vrijwilligers daalde?

6
Kunt u inhoudelijk ingaan op de
oorzaken die de Vakvereniging
Brandweervrijwilligers benoemt,
zoals verregaande regulering,

beroepsaansprakelijkheid,
juridisering en te weinig invloed op
werkvloer?

7
Hoe verhoudt zich deze daling tot de
gewenste invulling van de vrijwillige
brandweer en de visie die u daarop
heeft ?

8
Welke rol ziet u voor de gemeenten in
het tegengaan van de daling en op
welke wijze spreekt u de gemeenten
op hun verantwoordelijkheden aan?

9
Welke rol ziet u voor de
veiligheidsregio’s in het tegengaan
van de daling en op welke wijze
spreekt u de veiligheidsregio’s op hun
verantwoordelijkheden aan?

10
Welke taak ziet u voor zichzelf in het
korpsoverstijgende belang van
voldoende brandweercapaciteit en
het in stand houden van de huidige
inrichting van de Nederlandse
brandweer?

11
Wilt u naar aanleiding van dit signaal
in overleg treden met de bonden
en de Vakvereniging
Brandweervrijwilligers?

12
Wat is volgens u de gewenste
personele invulling van de brandweer
in de jaren 2010 en 2011 en welk
aantal vrijwilligers is dan gewenst?

13
Welke gevolgen heeft deze drastische
daling voor het functioneren van de
brandweer?

1 De Telegraaf, 15 september 2009.
2 Handelingen II, vergaderjaar 2007–2008, nr.
5, blz. 254.

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
5 oktober 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen aan de minister van
Binnenlandse zaken en
Koninkrijksrelaties van het lid Anker
(CU) (de massale uittocht van
brandweervrijwilligers door
verregaande regelzucht) en de
aanvullende vragen van het lid
Kuiken (PvdA) (berichtgeving met
betrekking tot een «leegloop» bij de
vrijwilliger brandweer) deel ik u mede
dat het niet mogelijk is deze vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden.
De reden is dat ik in afwachting ben
van informatie van het Centraal
Bureau voor de Statistiek met
betrekking tot de voorlopige cijfers
ten aanzien van het
brandweerpersoneel per 1 januari
2009. Deze informatie is relevant voor
de beantwoording van de vragen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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